
ZBOR ZDRUŽENEGA DELA

Največ o gospodarjenju
Petindvajseta seja zbora sicer ni bila veliko boljža,

Bdruženega dela občimske zato pa je očiten predvsein
stoupščine je uspela precej bvantitativem napredek, saj so
bolje kot prejšnje. Kakovost se delegati oglašald v raapra-

vi, kot že dolgo ne. Najve*
so raapravljali o analizi go-
spodarjenja v prvih devetih
mesecih letos. Imell so pre-
cej pripomb, mnogi so osvet.
ljevali teke ali drugačne re-
zultate v svojih delovnih or-
ganizacijah in predvsem po-
skušali opravičiti slabosti. Ob
koncu so soglasno sprejeli
predlagane skiepe lzvršnega
sveta občinske sfeupščine.

Staniša Nikollfi jeipodalpo.
ročHo o isnrrševanju proraču
na v prvih devetih mesecih.
nato pa je Ludvik Jarc spre-
govoril o realizaciji sredstev
cestnega sklada in prispevka
za uiporabo mestmega zemlji-
Sča od januarje do septemb-
ra. Delegato so ob tem me-
nili, da bi bilo pri načrtova-
nju treba bolj dosledno upo-
števati možnosti; prepogosto
namreč posamezne objekte
planlrajo, pot«n pa so teža-

ve z dokumentocijo ta tako
ne pride do reaUzacije.

Predilc« prioritetnih nalog,
ki|se financirajo iz združenih
sredstev ter predlog delitve
sredstev, abranih po samo-
uprainieim sporaaumu o na-
činu združevanja in uporabe
sredstev za financiranje pro-
gramov in nadrtov razvoja
krajevnih skupnosti v naSi
občini v tem lebu je razložil
Oto Grebenc. DeJegati so
pTedlc^ soglasno sprejeli.

Predstavniik konference de-
legaoij iz Termike Je prizad-
nji to6ki kot delegatsko vpra-
šanje sprožil problem spreje-
manja temeljnih planov za
družbene dejaroosti. Odgovor
bodo ustrezne občinske služ-
be prifpraivile in ga bomo ob-
jaivili v eni naslednjih Stevflk
našega Casopisa v prilogi
»Zbor delegatov«.


